

Disclosure of Board meeting resolution as of 02-09-2026

The Board of Directors of Al Fajar Al Alamia Co SAOG met on 02-09-2026 to discuss the audited financials and other important matters, a summary of which is as under:

1. Financial statement for the year ended 30th June 2026 audited by Crowe Oman, statutory auditors, approved by the Board. The following is a summary of the Company's main financial statements.

	Group		%	Parent Company		%
	30.06.2026	30.06.2025		30.06.2026	30.06.2025	
	RO in '000	RO in '000		RO in '000	RO in '000	
Revenue	16,876	10,474	61%	8,073	5,380	50%
Expenses	(15,116)	(10,808)	40%	(6,302)	(4,083)	54%
Profit/(Loss) from Operations	1,760	(334)	629%	1,771	1,297	37%
Finance Cost	(2,253)	(2,000)	13%	(937)	(933)	0%
Impairment of Investment in subsidiary	-	-	-	(181)	(156)	16%
Impairment of investment in an associate	-	(140)	(100%)	-	(140)	(100%)
Share of loss from investment in an associate	(51)	(151)	(66%)	(51)	(151)	(66%)
Tax	(334)	(92)	263%	(116)	(105)	10%
Net Profit/(Loss) after tax	(878)	(2,717)	(68%)	486	(188)	359%

Note: Net Profit/(Loss) after tax changed compared with initial results published due to loss of investment in an associate, made during the audit.

2. The Board of Director have recommended not to declare any cash dividend for the period ended 30th June 2026.
3. The external auditors have presented a qualified opinion with regard to the impairments of the goodwill, as they were unable to determine whether any adjustment to the carrying value of goodwill and the related impairment loss might be necessary as of 30 June 2026.
4. The Financial statements and the appointment of the company's statutory auditors are subject to the approval of the shareholders in the AGM of the company Proposed to be on 27th September 2026.

The audited financial statements along with the chairman's report, Management Discussion and Analysis Report, Corporate Governance Report and External Auditors Report will be unloaded on the Muscat Stock Exchange website within the statutory period of two weeks before the Annual General Meeting.


Mohammed Talal Omar
Chief Executive Officer



الإفصاح عن قرارات اجتماع مجلس الإدارة المنعقد في 02-09-2026

عقد مجلس إدارة شركة الفجر العالمية ش.م.ع. اجتماعه في 02-09-2026 لمناقشة البيانات المالية المدققة وغيرها من الموضوعات الهامة، وفيما يلي ملخص عن أهم القرارات:

1. تم اعتماد البيانات المالية للسنة المنتهية بتاريخ 30 يونيو 2026 والمدققة من كرو ماك غزالي ، وفيما يلي ملخص للبيانات المالية الرئيسية للشركة

الشركة الأم		المجموعة			
%		%			
30 يونيو 2025	30 يونيو 2026	30 يونيو 2025	30 يونيو 2026		
RO in '000	RO in '000	RO in '000	RO in '000		
50%	5,380	61%	10,474	16,876	إجمالي الإيرادات
54%	(4,083)	40%	(10,808)	(15,116)	إجمالي المصروفات
37%	1,297	629%	(334)	1,760	الربح / (الخسارة) من العمليات
0%	(933)	13%	(2,000)	(2,253)	تكاليف التمويل
16%	(156)	-	-	-	انخفاض قيمة استثمار في شركات تابعة
(100%)	(140)	(100%)	(140)	-	انخفاض قيمة استثمار في شركة زميلة
(66%)	(151)	(66%)	(151)	(51)	حصة خسارة من الاستثمار في شركة زميلة
10%	(105)	263%	(92)	(334)	مبلغ الضريبة
359%	(188)	(68%)	(2,717)	(878)	صافي الربح / (الخسارة) وإجمالي الدخل الشامل للسنة

ملاحظة: تم تعديل صافي الربح / (الخسارة) بعد الضريبة مقارنة بالتنتائج الأولية المنشورة، وذلك نتيجة إثبات خسارة انخفاض قيمة الاستثمار في شركة زميلة خلال عملية التدقيق.

2. أوصى مجلس الإدارة بعدم الإعلان عن أي توزيعات أرباح نقدية لهذه السنة المنتهية بتاريخ 30 يونيو 2026.

3. أبدى المدققون الخارجيون رأياً متحفظاً بشأن مخصص إحتلال قيمة الشهرة، حيث لم يتمكنوا من تحديد ما إذا كان من الضروري إجراء أي تعديل على القيمة الدفترية للشهرة ومخصص الإحتلال المرتبطة بها كما في 30 يونيو 2026.

4. البيانات المالية، تعيين المدقق الخارجي خاضعة ومشروطة بموافقة المساهمين من خلال اجتماع الجمعية العامة السنوية المقترح انعقادها بتاريخ 27-09-2026.

سيتم تحميل القوائم المالية المدققة مع تقرير رئيس مجلس الإدارة ، تقرير مناقشة وتحليل الإدارة ، تقرير حوكمة الشركات تقارير المدققين الخارجيين في موقع بورصة مسقط ضمن الفترة القانونية وذلك قبل أسبوعين من تاريخ انعقاد الجمعية العمومية .

محمد طلال عمر
الرئيس التنفيذي

